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Rada Miejska w Drzewicy 

 

PROTOKÓŁ 

Z OBRAD III SESJI IX KADNECJI (2024-2029) 

RADY MIEJSKIEJ W DRZEWICY 

z dnia 21 sierpnia 2024 r. 

 

Obrady rozpoczęto 21 sierpnia 2024 o godz. 10:12, a zakończono o godz. 13:21 tego samego 

dnia. Obrady odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Drzewicy. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bożena Dobosz 

2. Sebastian Gubiec 

3. Krzysztof Jakubczyk 

4. Krzysztof Konewka 

5. Michał Kopczyński 

6. Ireneusz Kowalski 

7. Anna Kumur 

8. Paweł Małek 

9. Bartłomiej Matyja 

10. Karol Podogrocki 

11. Joanna Popis 

12. Anna Rogulska 

13. Krzysztof Walczyk 

14. Dorota Wiktorowicz 

15. Eugeniusz Wrzesień 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącą Rady. 

 

Trzecią Sesję Rady Miejskiej w Drzewicy otworzyła i powitała zaproszonych gości Dorota 

Maria Wiktorowicz – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Drzewicy wypowiadając formułę: 

„Otwieram trzecią sesję Rady Miejskiej w Drzewicy”. 

 

W/w poinformowała, że obrady Rady Miejskiej w Drzewicy są transmitowane na żywo 

w Internecie i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk oraz obraz. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Drzewica. 
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Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o zalogowanie się do systemu e-sesja, po czym 

sprawdziła kworum. Stwierdziła, że na stan Rady 15 w sesji uczestniczy 15 radnych, 

w związku z czym sesja jest prawomocna, jak i podejmowane na niej uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Wiktorowicz 

 

2. Przedstawienie proponowanego porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad otrzymali wszyscy radni, po czym 

go odczytała. Następnie zwróciła się z pytaniem: Czy są uwagi do porządku obrad? 

Radny Michał Kopczyński złożył wniosek formalny o poszerzenie porządku obrad o punkt 

dotyczący dyskusji na temat wpisania OSP Krzczonów do Krajowego Systemu Ratowniczo-

Gaśniczego. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady zarządziła 5 minutową przerwę w celu wprowadzenia do systemu 

głosowania w sprawie wniosku formalnego. 

 

W dyskusji wzięli udział:  

- Michał Kopczyński 

- Dorota Wiktorowicz 

Po przerwie Przewodnicząca Rady sprawdziła kworum. Stwierdziła, że na stan Rady 15 

w sesji uczestniczy 15 radnych, w związku z czym sesja jest prawomocna, jak i podejmowane 

na niej uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała radnych, że głosowanie polega na podniesieniu ręki 

i wciśnięciu odpowiedniego przycisku. 

  

Głosowano wniosek radnego Michała Kopczyńskiego w sprawie: 

Rozszerzenie porządku obrad o punkt 4a o treści: "Dyskusja na temat włączenia OSP 

Krzczonów do KSRG".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Anna Rogulska, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad został poszerzony o punkt 4a 

pn. "Dyskusja na temat włączenia OSP Krzczonów do KSRG".  
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Po zmianach wprowadzonych przez Radę Miejską w Drzewicy porządek obrad przedstawiał 

się następująco: 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącą Rady.  

2. Przedstawienie proponowanego porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z 27.06.2024 r.  

4. Informacja Burmistrza z działalności międzysesyjnej (od 27.06.2024 r. 

do 21.08.2024 r.). 

4a.  Dyskusja na temat włączenia OSP Krzczonów do KSRG 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr II/21/2024 Rady Miejskiej w Drzewicy 

z dnia 27 czerwca 2024 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy Drzewica. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drzewica na lata 2024 - 2029.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Drzewica na rok 2024.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej na własność Gminy Drzewica. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego w sprawie powołania Związku Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Tomaszów Mazowiecki - Opoczno. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji miasta Drzewica. 

13. Wolne wnioski, sprawy różne.  

14. Zamknięcie obrad sesji.  

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z 27.06.2024 r. 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem: Czy są uwagi do protokołu z poprzedniej 

sesji?  

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z 27.06.2024 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Anna Rogulska, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw - 0, wstrz. – 0, 

przyjęła protokół z poprzedniej sesji z dnia 27.06.2024 r.  

 

4. Informacja Burmistrza z działalności międzysesyjnej (od 27.06.2024 r. do 21.08.2024 

r.). 

 

W tym punkcie Przewodnicząca Rady oddała głos Burmistrzowi Drzewicy – Januszowi 

Reszelewskiemu.  

Burmistrz Drzewicy przedstawił obszerną informację z działalności międzysesyjnej, 

obejmującą okres od 27 czerwca do 21 sierpnia 2024 r., które dotyczyło całego spektrum 

działalności gminnego samorządu. 

 

W minionym okresie odbyło się wiele spotkań: 

− Burmistrz Drzewicy spotkał się z Panią Marszałek Województwa Łódzkiego – Joanną 

Skrzydlewską. Spotkanie dotyczyło współpracy Gminy Drzewica z Sejmikiem 

Województwa Łódzkiego. 

− Kolejne spotkanie Burmistrz Drzewicy odbył ze Starostą Opoczyńskim – Panem 

Marcinem Baranowskim. Spotkanie dotyczyło współpracy, współfinansowania, 

przebudowy, remontu dróg powiatowych, które przebiegają przez terem Drzewicy. 

Starosta Powiatu Opoczyńskiego przyjechał z propozycją złożenia wniosku w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg Lokalnych na remont drogi Jelnia-Krzczonów. 

Burmistrz Drzewicy zaproponował inną inwestycję, natomiast Starosta Opoczyński 

stwierdził, że Powiat nie ma możliwości finansowej na realizację innej inwestycji.. 

Burmistrz Drzewicy przy okazji spotkania ze Starostą Powiatu Opoczyńskiego ponowił 

pytanie o możliwość zakupu przez Gminę Drzewica fragmentu działki nieruchomości 

między Orlikiem a RCK w Drzewicy. Pan Starostwa podtrzymał brak woli zbycia tej 

nieruchomości, natomiast Powiat Opoczno i Gmina Drzewica przystąpią wspólnie do 

opracowania dokumentacji na zagospodarowanie tego terenu o urządzenia sportowo-

rekreacyjne.  

− 29 czerwca po raz 17. Towarzystwo Przyjaciół Drzewicy zorganizowało "Spotkanie po 

latach" - zjazd drzewiczan rozsianych po Polsce i świecie. W tym roku swoją obecnością 

zaszczycili również członkowie rodziny Kobylańskich. Tegoroczna edycja zgromadziła 

prawie 170 uczestników.  

− 6 lipca na stadionie drzewickim odbył się koncert finałowy Dni Drzewicy. W festynie 

z koncertami, wesołym miasteczkiem i strefą gastronomiczną uczestniczyło kilka tysięcy 

osób. Jako gwiazda wieczoru wystąpiła słynna grupa rockowa IRA. 

− 3 sierpnia odbyła się trzecia edycja Your Music Festival na terenie Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Drzewicy. Wydarzenie zgromadziło na scenie czołowych DJ z całego kraju 

oraz miłośników klubowej muzyki.  

− 30 czerwca na Stadionie Miejskim w Drzewicy rozegrano Gminne zawody sportowo-

pożarnicze. W rywalizacji wzięło udział 19 drużyn: 12 drużyn seniorskich (3 kobiece 

i 9 męskich) oraz 7 drużyn młodzieżowych (2 dziewczęce i 5 chłopięcych). W gronie 

młodzieżowych drużyn pożarniczych do 16 lat pierwsze miejsca zajęły: MDP OSP 

Trzebina (dziewczęta) i MDP OSP Żardki (chłopcy). Wśród kobiet (grupa C) mistrzostwo 

gminy wywalczyła drużyna z Żardek. W kategorii mężczyzn (grupa A) gminny prymat 

potwierdzili strażacy OSP z Drzewicy, odnosząc kolejne zwycięstwo z rzędu. 
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− Mistrzowie poszczególnych kategorii awansowali do zawodów powiatowych, które 

zostaną rozegrane we wrześniu w Poświętnem. 

− 2 lipca Ks. Biskup Marek Stolarczyk - Ordynariusz Diecezji Radomskiej podpisał 

nominację dla ks. Jarosława Wypchło - Proboszcza Parafii pw. Matki Bożej 

Częstochowskiej w Domasznie na Duszpasterza Strażaków Gminy Drzewica. 

− 15 lipca w Opocznie odbyło się Powiatowe Święto Policji, na którym samorząd Gminy 

Drzewica reprezentował Zastępca Burmistrza Drzewicy Dominik Niemirski. Apel 

na placu przy Miejskim Domu Kultury stanowił okazję do podziękowań policjantom 

za ich oddaną służbę i poświęcenie oraz do uhonorowania funkcjonariuszy wzorowo 

wypełniających swoje obowiązki. 

− Burmistrz Drzewicy poinformował, że w ostatnim czasie Urząd Miejski rozstrzygnął  

konkursy na stanowiska dyrektorów Szkoły Podstawowej im. Polskich Olimpijczyków w 

Drzewicy oraz Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Radzicach Dużych. 

Uroczyste wręczenie aktów powierzenia nastąpi w późniejszej części posiedzenia.  

− „Aktywni Seniorzy” to kolejna inicjatywa drzewickiego samorządu mająca formę 

konsultacji społecznych. W jej ramach mieszkańcy Gminy Drzewica, którzy ukończyli 

60. rok życia, mogli zgłaszać propozycje projektów obywatelskich, poprawiających 

jakość i poziom życia seniorów. 

W ustalonym terminie (do 2 sierpnia 2024 r.) seniorzy zgłosili trzy propozycje projektów 

obywatelskich: 

✓  „I Festiwal Fit Senior Drzewica 2024” – projekt zakłada organizację otwartych zajęć 

fitness, pilates i zumby oraz wykładu i panelu dyskusyjnego poświęconego 

aktywności fizycznej seniorów; 

✓ „Senioralny Klub Filmowy” – projekt zakłada organizację cyklu regularnych spotkań 

seniorów po seansach filmowych (raz w miesiącu) oraz wyjazdu do Muzeum 

Kinematografii w Łodzi; 

✓ „Łączy nas ruch: Integracyjne spotkania z tańcem, zabawą i speed-ballem” – projekt 

zakłada organizację darmowych zajęć z tańca liniowego i tańca w kręgu, warsztatów 

nordic walking oraz warsztatów speed-balla. 

Wszystkie propozycje przeszły formalną weryfikację. Teraz oceny celowości projektów 

dokonają członkowie Miejskiej Rady Seniorów w Drzewicy. W terminie do 6 września 

2024 roku Miejska Rada Seniorów zatwierdzi w drodze uchwały listę projektów 

rekomendowanych do realizacji. Działania projektowe powinny być zrealizowane 

w okresie od 1 października do 27 grudnia 2024 r. 

− Granty obywatelskie. Burmistrz Drzewicy podziękował Sołtysom oraz osobom, które 

wnioskowały za inicjatywę i zaangażowanie w pozyskanie tych środków. Burmistrz 

wraz z Zastępcą Burmistrza wzięli udział w piknikach sołeckich 10 sierpnia w Trzebinie 

a 17 sierpnia w Giełzowie. 

− 12 sierpnia odbyło się uroczyste wręczenie Stypendium Burmistrza Drzewicy 

za szczególne osiągnięcia edukacyjne w roku szkolnym 2023/2024.  Zgodnie z zapisami 

„Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży na terenie Gminy 

Drzewica”, stypendia Burmistrza Drzewicy są formą promowania uczniów uzyskujących 

wysokie wyniki w nauce oraz znaczące sukcesy naukowe, artystyczne i sportowe, 

co najmniej na szczeblu wojewódzkim. 

W roku szkolnym 2023/2024 kryteria przyznania stypendium spełniło troje uczniów 

Szkoły Podstawowej im. Polskich Olimpijczyków w Drzewicy. 

Stypendia Burmistrza - w formie pieniężnej - otrzymali: 

✓ Antoni Jan Włodarczyk 

− laureat Wojewódzkiego Konkursu Przedmiotowego z matematyki, 
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− laureat Wojewódzkiego Konkursu Przedmiotowego z języka angielskiego, 

− finalista Wojewódzkiego Konkursu Przedmiotowego z geografii. 

✓ Michalina Zofia Jedynak  

− finalistka Wojewódzkiego Konkursu Przedmiotowego z biologii. 

✓ Lena Jaciubek  

− finalistka Wojewódzkiego Interdyscyplinarnego Konkursu Wiedzy o Filmie 

i Mediach „Filmowe Łódzkie - Filmowe Regiony Polski”. 

− Burmistrz Drzewicy, wydając stosowane zarządzenie powołał na okres od 1 sierpnia 2024 

roku do 31 lipca 2029 roku Panią Urszulę Kałużną na Dyrektora Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Drzewicy. Burmistrz podczas uroczystego przekazania aktu powołania 

podkreślił, że wybór dyrektora w formule bezkonkursowej - zgodny z obowiązującymi 

przepisami - jest najlepszym dowodem wysokiej oceny dotychczasowej pracy Pani 

Dyrektor. Decyzja gwarantuje sprawne funkcjonowanie Miejskiej Biblioteki Publicznej 

w Drzewicy przez najbliższe lata. 

 

Wydarzenia sportowe w okresie międzysesyjnym: 

− 29-30 czerwca 2024 r. rozegrano 10. Drzewickie Slalomy oraz 4. Otwarte Mistrzostwa 

Województwa Łódzkiego Ludowych Zespołów Sportowych w Slalomie Kajakowym. 

W Mistrzostwach LZS drzewiczanie wywalczyli pięć miejsc na podium. Tyle samo razy 

stawali „na pudle” w Drzewickich Slalomach. 

− 27-28 lipca 2024 r. rozegrano 30. Ogólnopolską Olimpiadę Młodzieży w sportach letnich 

„Lubelskie 2024” oraz Mistrzostwa Polski Juniorów w slalomie kajakowym i kayak cross. 

Gospodarze z LKK Drzewica wywalczyli dwa medale Ogólnopolskiej Olimpiady 

Młodzieży: Wiktor Bąkiewicz brąz w K-1 mężczyzn oraz Krzysztof Pabiniak srebro 

w  C -1 mężczyzn. 

− Jubileusz stulecia klubu piłkarskiego z Drzewicy stanowił okazję do zorganizowania dwóch 

interesujących meczów towarzyskich. 13 lipca 2024 r. rozegrano „Mecz pokoleń” z 

udziałem byłych zawodników klubu. Naprzeciwko siebie stanęły drużyny „Żółtych” 

i „Niebieskich”. Stosunkiem bramek 6:5 zwyciężył młodszy wiekowo zespół „Żółtych”, 

Samorząd Gminy Drzewica reprezentował Zastępca Burmistrza Drzewicy Dominik 

Niemirski, który na ręce Prezesa MGKS Drzewica Andrzeja Sosnowca w imieniu 

Burmistrza Janusza Reszelewskiego oraz swoim złożył całej społeczności klubowej 

najlepsze życzenia jubileuszowe. 

− Z kolei 17 sierpnia 2024 r. na drzewickim stadionie rozegrano Wielki Mecz Jubileuszowy. 

Z tej okazji do Drzewicy przyjechała Reprezentacja Artystów Polski, która zagrała 

z drużyną MGKS Drzewica. W składzie gości mieliśmy m.in. wybitnych reprezentantów 

Polski Dariusza Dziekanowskiego i Jacka Krzynówka, a ponadto znanych aktorów - Rafała 

Mroczka czy Jacka Kopczyńskiego. Wygrał MGKS 5:1 a jedną z bramek strzelił Burmistrz 

Janusz Reszelewski.  

− 15 sierpnia odbył się 7. Ogólnopolski Bieg Uliczny „Drzewica Summer Run 2024” oraz 

2. Bieg Uliczny dla Dzieci „Drzewica Kids Run 2024”. Wydarzenie zgromadziło prawie 

250 startujących. W biegu głównym na 5 km po raz pierwszy w Drzewicy zwyciężył 

mający drzewickie korzenie Jakub Matuszczak z Nowego Miasta nad Pilicą. 22-letni 

reprezentant Optimy Radom dystans 5 km przebiegł w czasie 16 minut i 54 sekund. 

W kategorii kobiet sukces sprzed roku powtórzyła Małgorzata Czarnota z Jastrzębia 

(NADIR Jędrzejów/AZS UJK Kielce). Honorowy patronat nad imprezą sprawowała 

Wanda Panfil - jedyna polska mistrzyni świata w maratonie. 
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− 18 sierpnia 2024 roku na terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji w  Drzewicy rozegrano XI 

Turniej Plażowej Piłki Siatkowej o Puchar Burmistrza Drzewicy. Siatkarska rywalizacja 

z udziałem 10 drużyn stała na wysokim poziomie sportowym i zakończyła się 

zwycięstwem męsko-żeńskiego zespołu z  Radomia. 

− 18 sierpnia Burmistrz Drzewicy reprezentował drzewicki samorząd na dożynkach w Spale 

wraz z Kołem Gospodyń Wiejskich z Zakościela. KGW z Zakościela zaprezentowało 

piękny, ręcznie wykonany wieniec dożynkowy, który widać było wzbudził 

zainteresowanie Komisji Konkursowej. Burmistrz Drzewicy złożył na ręce radnej z 

Zakościela gratulacje i podziękował Paniom z Koła Gospodyń Wiejskich za pracę i 

obecność. 

Przeprowadzono przetargi: 

− 8 lipca przeprowadzono przetarg na „Zaprojektowanie i budowę bulwaru nad rzeką 

Drzewiczką w Drzewicy”. Złożono 2 oferty. Najtańsza oferta: 6.396.000,00 zł. 

Najdroższa oferta: 7.675.200,00 zł. Zabezpieczona kwota: 6.700.000,00 zł. Termin 

realizacji: 16 miesięcy od daty zawarcia umowy. Wykonawca: ARBUD INVESTMENT 

Sp. z o.o. z Radomia. Zadanie dofinansowane w 90% z Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Programu Inwestycji Strategicznych. 

− 9 lipca 2024 r. przeprowadzono przetarg na „Modernizację przepompowni obsługujących 

sieć kanalizacyjną w gminie Drzewica”. Złożono 3 oferty. Najtańsza oferta: 1.598.939,35 

zł. Najdroższa oferta: 2.011.923,00 zł. Zabezpieczona kwota: 1.600.000,00 zł. Termin 

realizacji: 120 dni od daty zawarcia umowy. Wykonawca : Kielecka Fabryka Pomp 

Białogon S.A. Zadanie dofinansowane w 95 % z Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Programu Inwestycji Strategicznych. Jest to drugi  przetarg na to zadanie. Pierwszy 

przetarg został unieważniony –  najkorzystniejsza oferta przekroczyła środki 

zabezpieczone w budżecie. Ograniczono zakres rzeczowy. 

− 5 sierpnia przeprowadzono przetarg na „Przebudowę drogi gminnej ul. Słowackiego 

w Drzewicy i przebudowę drogi gminnej dojazdowej do dworca PKP w Drzewicy”. 

 Zadanie 1. Przebudowa drogi gminnej ul. Słowackiego w Drzewicy. Złożono 5 

ofert. Najtańsza oferta: 1.093.637,99 zł. Najdroższa oferta: 1.569.863,76 zł. 

Termin realizacji: 9 miesięcy od daty zawarcia umowy. Wykonawca: Zakład 

Budowlano Drogowy DUKT z Włoszczowy. 

 Zadanie 2. Przebudowa drogi gminnej dojazdowej do dworca PKP w Drzewicy. 

Złożono 7 ofert. Najtańsza oferta: 873.168,08 zł. Najdroższa oferta: 1.223.489,92 

zł. Termin realizacji: 9 miesięcy od daty zawarcia umowy. Wykonawca: TRAKT 

S.A. Szczukowskie Górki. 

Kwota zabezpieczona 2.609.000,00 zł (na obydwa zadania). Łączna wartość zadań 

1.976.561,01 zł. Zadanie dofinansowane w 70% z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

− 8 sierpnia przeprowadzono przetarg na „Przebudowę  i rozbudowę budynku przedszkola 

samorządowego w ramach zadania: Utworzenie 38 nowych miejsc opieki MALUCH+ 

2022-2029 w żłobku  „WESOŁE SMYKI” w Drzewicy przy ul. Stawowej 58”.  Złożono 

4 oferty. Najtańsza oferta: 7.207.053,62 zł. Najdroższa oferta: 8.289.353,37 zł. 

Zabezpieczona kwota: 3.850.000,00 zł. Termin realizacji: 19 miesięcy od daty zawarcia 

umowy. Trwają prace komisji przetargowej. W dniu dzisiejszym radni zagłosują 

nad uchwała w sprawie zmian w budżecie, która przewiduje zabezpieczenie brakujących 

środków na to zadanie.  

− 9 sierpnia przeprowadzono przetarg na „Remont drogi gminnej w Trzebinie”. Złożono 

3 oferty. Najtańsza oferta: 249.161,10 zł. Najdroższa oferta: 333.000,00 zł. 
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Zabezpieczona kwota 400.000,00 zł. Termin realizacji: 40 dni od daty zawarcia umowy. 

Trwają prace komisji przetargowej. 

Przeprowadzono zapytania ofertowe 

− 11 lipca przeprowadzono zapytanie ofertowe na „Budowę i przebudowę chodników 

przy budynku OSP w Trzebinie”. Złożono 3  oferty. Najtańsza oferta: 14.000,00 zł. 

Najdroższa oferta: 15.990,00 zł. Termin realizacji: 30 sierpnia 2024 r. Wykonawca: 

P.P.H.U GOLD GARDEN Paweł Maroszek z Opoczna. 

− 17 lipca przeprowadzono zapytanie ofertowe na „Zakup kosiarki samojezdnej dla MGKS 

Drzewica”. Złożono 3 oferty. Najtańsza oferta:  15.498,00 zł. Najdroższa oferta: 

25.000,00 zł. Termin realizacji: 30 sierpnia 2024 r. Wykonawca: TECHFIX Marcin 

Sławiński - Radom. 

− 19 lipca przeprowadzono zapytanie ofertowe na „Modernizację telebimu na Placu 

Wolności w Drzewicy”. Złożono 3 oferty. Najtańsza oferta: 79.950,00 zł. Najdroższa 

oferta: 122.646,68 zł. Termin realizacji: 30 września 2024 r. Wykonawca: DTG POLAND 

Sp. z o.o. z Kielc. 

− 23 lipca przeprowadzono zapytanie ofertowe na „Budowę zatoki parkingowej na osiedli 

Mieszka I-go ”. Złożono 3 oferty. Najtańsza oferta: 101.680,37 zł. Najdroższa oferta: 

158.149,59 zł. Termin realizacji: 30 września br. Wykonawca: Szymo-Bud Jarosław 

Bałazy z Nowogrodu. 

−  24 lipca 2024 przeprowadzono zapytanie ofertowe na „Rozbudowę parkingu na osiedlu 

Bolesława Chrobrego w Drzewicy”. Złożono 5 ofert. Najtańsza oferta: 81.296,11 zł. 

Najdroższa oferta: 141.083,58 zł. Termin realizacji: 31 października br. Wykonawca: 

Mariusz Borończyk z Paradyża. 

−  16 sierpnia przeprowadzono zapytanie ofertowe na „Wykonanie wielobranżowej 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej w ramach zadania inwestycyjnego pn.”Budowa 

strażnicy OSP oraz Świetlicy w Brzustowcu”. Złożono 6 ofert. Najtańsza oferta: 

37.850,00 zł. Najdroższa oferta: 172.200,00 zł. Termin realizacji: 10 grudnia br. 

Wykonawca: AG5 Dariusz Głosek z Ostrołęki. 

− 16 sierpnia przeprowadzono zapytanie ofertowe na wykonanie  dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej dla potrzeb realizacji zadania inwestycyjnego 

pn. „Zagospodarowanie terenu Skała”. Złożono 8 ofert. Najtańsza oferta: 21.156,00 zł. 

Najdroższa oferta: 117.711,00 zł. Termin realizacji: 10 grudnia br. Wykonawca: AG5 

Dariusz Głosek z Ostrołęki. 

− 16 sierpnia przeprowadzono zapytanie ofertowe na wykonanie  dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej dla potrzeb realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Remont 

budynków sportowych LKK”. Złożono 2 oferty. Najtańsza oferta: 73.000,00 zł. 

Najdroższa oferta: 83.000,00 zł. Z uwagi na przekroczenie kwoty zabezpieczonej 

w budżecie - 30.000,00 zł - unieważniono postepowanie 

Ogłoszono zapytania ofertowe: 

− 14 sierpnia ogłoszono zapytanie ofertowe na wykonanie  dokumentacji projektowo-

kosztorysowej dla potrzeb realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Utwardzenie terenu 

za budynkiem świetlicy w Dąbrówce”. Termin składania ofert: 21 sierpnia br. 

− 20 sierpnia ogłoszono ponownie zapytanie ofertowe na wykonanie  dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej dla potrzeb realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Remont 

budynków sportowych LKK”. Termin składania ofert: 6 września br. 
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− 20 sierpnia ogłoszono  zapytanie ofertowe na wykonanie  dokumentacji projektowo-

kosztorysowej dla potrzeb realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi 

w Giełzowie (Strzeszkowice)”. Termin składania ofert mija 6 września br. 

−  20 sierpnia ogłoszono  zapytanie ofertowe na doposażenie świetlicy wiejskiej 

w Domasznie w ramach projektu „Sołectwo na PLUS”. Termin składania ofert mija 

6 września br. 

 

Inwestycje: 

− Trwają roboty budowlane związane z rozbudową budynku szkoły w Idzikowicach,  

budynku świetlicy w Świerczynie oraz budowy budynku klubu sportowego w Radzicach. 

Zadanie realizowane w ramach zadania: „Budowa budynków o funkcji sportowej, 

kulturalnej i turystycznej na terenie gminy Drzewica (Idzikowice, Świerczyna i Radzice)” 

wspófinansowanego z programu Polski Ład. Planowany termin zakończenia - listopad br. 

− Trwa realizacja zadania: „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego socjalnego 

wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną”. Prowadzone są roboty wykończeniowe. 

Zadanie realizowane ze wsparciem z Funduszu Dopłat. 

− 15 lipca zawarto umowę na przebudowę drogi powiatowej ul. Żeromskiego w Drzewicy. 

Wykonawca: Zakład Budowlano Drogowy DUKT z Włoszczowy. Wartość kontraktu: 

1 757 000,00 zł. Dofinansowanie 70 % z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

− 14 sierpnia zawarto umowę na  „Zaprojektowanie i budowę bulwaru nad rzeką 

Drzewiczką w Drzewicy”. Wykonawca: ARBUD INVESTMENT Sp. z o.o. z Radomia. 

Wartość kontraktu: 6.396.000,00 zł. Termin realizacji: 16 miesięcy od daty zawarcia 

umowy. Zadanie dofinansowane w 90% z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu 

Inwestycji Strategicznych. 

Ponadto Burmistrz poinformował, że 13 sierpnia z Panią Skarbnik podpisali umowę 

z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi na zadanie 

pn. „Usuniecie i unieszkodliwienie wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Drzewica”. 

Łączna wartość zadania przekroczy 270 000,00 zł. Dofinansowanie zewnętrzne z Funduszu 

wyniesie 80 %. Planuje się usunąć prawie 550 ton eternitu z 139 nieruchomości. Planowany 

termin realizacji na przełomie października – listopada br. 

 

W okresie sprawozdawczym w ramach Programu Czyste Powietrze w drzewickim punkcie 

konsultacyjnym przeprowadzono 73 konsultacje, złożono 22 wnioski, w tym wnioski o 

płatność oraz o dofinansowanie. Zrealizowano 8 wniosków o płatność na kwotę 150 000,00 

zł, a wniosków o dofinansowanie na łączną kwotę 504 800,00 zł. 

W ramach Programu Ciepłe Mieszkanie rozliczony został pierwszy nabór, natomiast aktualnie 

realizowany jest nabór drugi. W pierwszym naborze z dofinansowania skorzystało 14 

beneficjantów. 

 

Po sprawozdaniu międzysesyjnym odbyła się uroczystość z udziałem dyrektorek gminnych 

placówek oświatowych. 

Burmistrz Janusz Reszelewski i Przewodnicząca Rady Miejskiej Dorota Wiktorowicz 

oficjalnie podziękowali dotychczasowym dyrektorkom Szkoły Podstawowej im. Polskich 

Olimpijczyków w Drzewicy oraz Przedszkola Samorządowego w Drzewicy, które 

postanowiły nie kontynuować dyrektorskich misji i 31 sierpnia kończą pracę 

na kierowniczych stanowiskach. 

Zarówno Małgorzata Kuchenbecker (dyrektor SP w Drzewicy w latach 2019-2024), jak 

i Edyta Kołomańska (dyrektor PS w Drzewicy w latach 2014-2024) odebrały dyplomy 



Strona 10 z 25 

 

i bukiety kwiatów w podziękowaniu za owocną pracę, zaangażowanie włożone 

w wychowanie i kształcenie młodego pokolenia oraz działania na rzecz rozwoju edukacji. 

Małgorzatę Kuchenbecker zastąpi Agnieszka Bogatek, która wygrała konkurs na stanowisko 

dyrektora Szkoły Podstawowej im. Polskich Olimpijczyków w Drzewicy. Pracami placówki 

będzie kierować od 1 września 2024 r. do 31 sierpnia 2029 r. 

Na forum Rady, z rąk Burmistrza Agnieszka Bogatek odebrała akt powierzenia stanowiska 

wraz z kwiatami i życzeniami powodzenia w zarządzaniu szkołą. 

Burmistrz poinformował, że Dyrektorem Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika 

w Radzicach Dużych nadal będzie Małgorzata Wawrzyńczak – Pawul,(nieobecna 

na posiedzeniu), która po wygraniu konkursu kolejną, pięcioletnią kadencję rozpocznie 1 

września 2024 r.   

Burmistrz Drzewicy poinformował, że nazwisko osoby, która będzie pełniła obowiązki 

dyrektora w Przedszkolu Samorządowym w Drzewicy zostanie ogłoszone w najbliższych 

dniach, ponieważ do konkursu nie zgłoszono żadnej kandydatury.  

 

Głos zabrały także główne bohaterki uroczystości: Małgorzata Kuchenbecker, Edyta 

Kołomańska, i Agnieszka Bogatek, które podziękowały za zaufanie, wygłaszając krótkie 

przemówienie..  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Małgorzata Kuchenbecker 

- Edyta Kołomańska 

- Agnieszka Bogatek 

 

4a. Dyskusja na temat włączenia OSP Krzczonów do KSRG 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusje nt. „Włączenia OSP Krzczonów w struktury 

Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego”. Poinformowała, że na sali obrad obecni 

są protestujący Strażacy z jednostki OSP Krzczonów. 

W/w oddała głos przedstawicielowi OSP Krzczonów.  

Przedstawiciel OSP Krzczonów odczytał oświadczenie i stanowisko jednostki wobec 

aktualnej sytuacji. Sytuacja dotyczy negatywnej opinii Burmistrza Drzewicy w sprawie 

ponownego włączenia jednostki OSP Krzczonów do  Krajowego Systemu Ratowniczo-

Gaśniczego. W tych strukturach jednostka widniała od 2014 r. Przedstawiciel OSP 

Krzczonów w imieniu jednostki oznajmił, że oczekują od Burmistrz Drzewicy współpracy, 

zmiany decyzji oraz proszą Radę o przychylenie się do przedstawionych postulatów.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi.  

Burmistrz Drzewicy powiedział, że w KSRG są dwie jednostki OSP Drzewica oraz 

Krzczonów. Jednostki te mają swoje zadania i obowiązki, również wobec samorządu, który 

je utrzymuje. Stosowna ustawa zobowiązuje jednostki do podpisania umowy, która reguluje 

kwestie zadań, obowiązków czy też możliwości finansowania przez Gminę. W całej gminie 

tylko OSP Krzczonów tej umowy nie podpisało. Burmistrz argumentuje decyzję również 

tym, że jednostka nie opłaca składek, nie bierze udziału w zebraniach sprawozdawczych 

Zarządu Miejsko-Gminnego oraz nie podejmuje współpracy ze strukturami samorządowymi. 

Dodatkowo Burmistrz Drzewicy powiedział, że ostatnio odbyło się spotkanie, na którym 

obecni byli Zastępca Komendanta Wojewódzkiego PSP, Zastępca Komendanta Powiatowego 

PSP oraz Komendant PSP z Opoczna, którzy wyrazili pełne zrozumienie dla decyzji podjętej 
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przez Burmistrza Drzewicy wobec jednostki OSP w Krzczonowie. Wobec powyższego 

Burmistrz podjął decyzję, aby w struktury KSRG włączyć jednostkę OSP Radzice Duże. 

Dodatkowo Burmistrz Drzewicy powiedział, że bardzo by chciał doprowadzić do tego, 

aby za 5 lat w Systemie były trzy jednostki. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Strażakowi-Ochotnikowi – uczestnikowi protestu.  

Strażak-Ochotnik, wyraził zdanie w którym nie popiera decyzji Burmistrza oraz nie zgadza 

się ze słowami o braku współpracy,  ponieważ niejednokrotnie próbował rozmawiać 

z Komendantem. Strażak-Ochotnik powiedział, że jednostka utrzymuje 100% wyjazdowość 

i powinna być ponownie włączona w struktury KSRG.  

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Prezesowi OSP Krzczonów. 

Tadeusz Połeć - Prezes OSP Krzczonów poprosił, aby zorganizować spotkanie z osobami, 

które znają się na pożarnictwie, które wytłumaczą, że OSP Krzczonów jest potrzebna 

w Krajowym Systemie Ratowniczo-Gaśniczym. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Michałowi Kopczyńskiemu. 

Radny Michał Kopczyński poprosił Burmistrza Drzewicy, aby nie za czekać 5 lat tylko teraz 

poszerzyć Krajowy System Ratowniczo-Gaśniczy do trzech jednostek.  

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Strażakowi-Ochotnikowi – uczestnikowi protestu.  

Strażak-Ochotnik, zapytał Burmistrza Drzewicy, czy wie dlaczego system ochrony 

przeciwpożarowej w Gminie Drzewica jego zdaniem jest najsłabszy w skali powiatu? 

 

Prezes OSP Krzczonów Tadeusz Połeć, podziękował radnemu Ireneuszowi Kowalskiemu 

za zainteresowanie problemem. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Ireneuszowi Kowalskiemu.  

Radny Ireneusz Kowalski powiedział, że jest mu przykro ponieważ 10 lat temu jako radny 

wprowadził jednostkę OSP Krzczonów do Sytemu, a teraz w obliczu zaistniałej sytuacji 

próbuje pomóc i zorganizował spotkanie Prezesa OSP z Burmistrzem. Radny powiedział, 

że jest mu przykro, że jako radny z tego terenu nie jest zapraszany na spotkania jednostki.  

Radny poprosił Burmistrza o pozostawienie jednostki OSP Krzczonów w Krajowym 

Systemie Ratowniczo-Gaśniczym. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Krzysztofowi Jakubczykowi 

Radny Krzysztof Jakubczyk zaproponował, aby Burmistrz Drzewicy wraz 

z Przedstawicielami OSP Krzczonów raz jeszcze spotkali się i przedyskutowali temat. Radny 

przychylił się do prośby radnego Ireneusza o pozostawienie jednostki OSP Krzczonów 

w Krajowym Systemie Ratowniczo-Gaśniczym. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Krzysztofowi Walczykowi. 

Radny Krzysztof Walczyk poprosił Strażaka-Ochotnika o wyjaśnienie, dlaczego jego zdaniem 

nasza gmina jest najsłabiej oceniana w powiecie.  

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Strażakowi-Ochotnikowi – uczestnikowi protestu.  

Strażak-Ochotnik powiedział, że taka ocena wynika ze słabego zaopatrzenia jednostek 

w nowoczesny sprzęt ratowniczy. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Eugeniuszowi Wrześniowi. 
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Radny Eugeniusz Wrzesień, wyraził zdanie, że padło wiele nie potrzebnych słów, radny 

uważa, że jednostka OSP Krzczonów przez decyzję Burmistrza Drzewicy nie przestanie 

funkcjonować, tylko dalej może czynnie uczestniczyć w ochronie życia i mienia ludzkiego, 

walczyć z pożarami, klęskami żywiołowymi i innymi miejscowymi zagrożeniami. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Pawłowi Małkowi. 

Radny Paweł Małek nie zgodził się ze słowami, które padły na sali, że Gmina nie kupuje 

sprzętu dla jednostek OSP. Radny uważa, że jednostki są traktowane sprawiedliwie, a budżet 

Gminy jest ograniczony i należy każdy wydatek przekalkulować.  

 

Głos zabrał Marian Kalużny – Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej. Komendant 

uważa, że nie zawsze nowe znaczy lepsze, niejednokrotnie spotkał się z sytuacją kiedy stare 

pojazdy brały udział w akcji i były bezawaryjne. Komendant Gminny nie zgadza się 

ze stwierdzeniem, że Gmina Drzewica jest najsłabiej przygotowana do ratownictwa 

pożarniczego, ponieważ często nasze samochody jeżdżą na akcje do innych gmin.  

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Burmistrzowi Drzewicy. 

Burmistrz Drzewicy odniósł się do wypowiedzi Strażaka-Ochotnika OSP Krzczonów. 

Powiedział, że Gmina na wydatki bieżące wydaje 700 tysięcy na 11 jednostek OSP, tj.  pensje 

kierowcy i inne. Burmistrz jest odpowiedzialny za budżet Gminy i uważa, że niezasadnym 

byłoby kupić wszystkim jednostkom nowe samochody średnie lub ciężkie. Burmistrz 

Drzewicy usłyszał od Komendanta Powiatowego, że kupując używane samochody lekkie robi 

najsensowniejszą rzecz, ponieważ takie samochody wjadą wszędzie i nie ma obawy, jeśli 

podczas tych akcji ulegną drobnym uszkodzeniom. Każda jednostka OSP w Gminie Drzewicy 

jest mobilna i Burmistrz nie zgadza się ze słowami, że jednostki w Gminie Drzewica są słabo 

wyposażone.  

 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 4a obrad i zarządziła 15 minutową przerwę.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Wiktorowicz 

- Janusz Reszelewski 

- Michał Kopczyński 

- Ireneusz Kowalski 

- Krzysztof Jakubczyk 

- Krzysztof Walczyk 

- Eugeniusz Wrzesień 

- Paweł Małek 

- Marian Kalużny 

- Przedstawicel OSP Krzczonów 

- Prezes OSP Krzczonów – Połeć Tadeusz 

- Strażak-Ochotnik - uczestnik protestu 

 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr II/21/2024 Rady Miejskiej w Drzewicy 

z dnia 27 czerwca 2024 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy Drzewica. 

 

Po przerwie Przewodnicząca Rady sprawdziła kworum. Stwierdziła, że na stan Rady 15 

w sesji uczestniczy 15 radnych, w związku z czym sesja jest prawomocna, jak i podejmowane 

na niej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Skarbik Gminy – Irenie Jóźwickiej. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że projekt uchwały omawiany w tym punkcie naprawia błąd, 

który pojawił się w załączniku nr 7 uchwały nr II/21/2024 Rady Miejskiej w Drzewicy z dnia 

27 czerwca 2024 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Drzewica na rok 2024.  

We wspomnianej uchwale z 27 czerwca 2024 r.  w załączniku nr 7 pominięto zapis 

zmniejszający dotację dla mieszkańców – ciepłe mieszkanie (-) 8 569,99 zł, co zostało 

w przedstawionym projekcie uchwały zmieniającej uchwałę nr II/21/2024 Rady Miejskiej 

w Drzewicy z dnia 27 czerwca 2024 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy Drzewica – 

poprawione.  

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Irena Jóźwicka 

- Dorota Wiktorowicz 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr II/21/2024 Rady Miejskiej w Drzewicy z dnia 27 

czerwca 2024 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy Drzewica. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Anna Rogulska, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

 

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę nr III/26/2024 

zmieniającą uchwałę nr II/21/2024 Rady Miejskiej w Drzewicy z dnia 27 czerwca 2024 roku 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Drzewica. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drzewica na lata 2024 - 2029. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Skarbik Gminy – Irenie Jóźwickiej. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Drzewica na lata 2024-2029 obejmuje zmiany od 27.06.2024 r.  do dnia 

21.08.2024 r.  

 

Zwiększono dochody o kwotę - 497.596,95 zł w tym: 

⎯ zwiększono dochody bieżące o kwotę - 456.371,95 zł, w tym: 

a) dotacje na zadania własne i zlecone o kwotę - 316.371,95 zł 

b) pozostałe dochody ( podatki ) zwiększono o kwotę - 140.000,00 zł 

⎯ zwiększono dochody majątkowe o kwotę - 41.225,00 zł w tym: 

a) zmniejszono środki Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg - Przebudowa drogi powiatowej 

Nr 3109 E - ul. Żeromskiego w Drzewicy - 7.095,00 zł 
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b) zwiększono środki umowa z Wojewodą Łódzkim - dofinansowanie drogi dojazdowej 

do gruntów rolnych w Trzebinie o kwotę - 48.320,00 zł 

 

Wydatki zmniejszono o kwotę - 755.300,05 zł w tym: 

a) Wydatki bieżące - w okresie od 27.06 do 21.08.2024 zwiększono o kwotę - 17.471,95 zł 

b) Wydatki majątkowe - zmniejszono o kwotę - 772.772,00 zł. 

 

Nowe zadania inwestycyjne : 

⎯ wymiana wodociągu ul. Kilińskiego w Drzewicy - 30.000,00 zł 

Zwiększono nakłady na inwestycje: 

a) Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego socjalnego wraz z niezbędną 

infrastrukturą techniczną o kwotę - 19.850,00 zł 

b) Utworzenie 38 nowych miejsc opieki Maluch + 2022-2029 w żłobku Wesołe Smyki 

w Drzewicy przy ulicy Stawowej 58 o kwotę 650.000,00 zł 

 

Zmniejszono nakłady na inwestycje: 

a) Wykonanie robót budowlanych w przepompowni ścieków na ul. Słowackiego w Drzewicy 

o kwotę - 2.500,00 zł 

b) Przebudowa drogi powiatowej nr 3109 E ul. Żeromskiego w Drzewicy Rz.F.R.D. o kwotę 

- 10.622,00 zł 

c) Remont drogi gminnej w Trzebinie o kwotę - 120.000,00 zł 

d) Remont drogi gminnej w Jelnii o kwotę - 650.000,00 zł 

e) Rozbudowa parkingu na Osiedlu Boleslawa Chrobrego o kwotę - 40.000,00 zł 

f) Rozbudowa parkingu na Osiedlu Mieszka I o kwotę - 20.000,00 zł 

g) Opracowanie panu ogólnego dla gminy Drzewica o kwotę - 20.000,00 zł 

h) Budowa i przebudowa chodników przy budynku OSP w Trzebinie o kwotę - 1.000,00 zł 

i) Budowa boiska przy Szkole Podstawowej Drzewica o kwotę - 392.000,00 zł 

j) Remont pomnika na Placu Wolności w Drzewicy o kwotę - 22.000,00 zł 

k) Budowa obiektów sportowych przy ORLIKU o kwotę - 40.000,00 zł 

l) Budowa budynków o funkcji sportowej, kulturalnej i turystycznej na terenie gminy 

Drzewica ( Idzikowice, Świerczyna i Radzice ) o kwotę - 150.000,00 zł 

ł ) Zakup kosiarki samojezdnej dla MGKS o kwotę - 4.500,00 zł 

 

Budżet po zmianach wynosi :  

Dochody - 62.784.416,90 zł w tym:  

dochody bieżące - 49.756.545,54 zł; dochody majątkowe - 13.027.871,36 zł. 

Wydatki - 79.314.768,55 zł w tym:  

wydatki bieżące - 50.958.373,34 zł; wydatki majątkowe - 28.356.395,21 zł. 

 

Kwota deficytu na dzień 21.08.2024 wynosi - 16.530.351,65 zł. 

Plan przychodów budżetu na dzień 21.08.2024 wynosi - 16.577.715,97 zł. 

Plan rozchodów budżetu na dzień 21.08.2024 r. wynosi - 47.364,32 zł 

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że szczegółowe informacje zostaną przekazane przy omawianiu 

następnej uchwały.  

 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Paweł Małek. 
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W dyskusji wzięli udział: 

- Irena Jóźwicka 

- Paweł Małek 

- Dorota Wiktorowicz 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drzewica 

na lata 2024 - 2029. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Anna Rogulska, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

 

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę nr III/27/2024 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drzewica na lata 2024 - 

2029. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Drzewica na rok 2024. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Skarbik Gminy – Irenie Jóźwickiej. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Drzewica na rok 2024 zawiera następujące informacje: 

 

Dokonuje się zmian w planie budżetu w tym : 

1) Zwiększa się dochody budżetu o kwotę - 321.639,95 zł zgodnie z zał. nr 1 

2) Zmniejsza się wydatki budżetu o kwotę - 931.257,05 zł zgodnie z zał. nr 2 

 

Budżet po zmianach wynosi: 

1) Dochody budżetu gminy w wysokości - 62.784.416,90 zł, w tym: 

a) dochody bieżące - 49.756.545,54 zł, 

b) dochody majątkowe – 13.027.871,36 zł. 

2) Wydatki budżetu gminy w wysokości - 79.314.768,55 zł, w tym: 

a) wydatki bieżące - 50.958.373,34 zł, 

b) wydatki majątkowe – 28.356.395,21 zł. 

 

Ustala się kwotę planowanego deficytu budżetu stanowiącą różnicę między dochodami 

i wydatkami budżetu w wysokości - 16.530.351,65 zł. Deficyt zostanie sfinansowany 

przychodami pochodzącymi: 

1) z planowanych do zaciągnięcia kredytów i pożyczek w kwocie - 4.900.000,00 zł 

2) z nadwyżki z lat ubiegłych - 7.195.197,19 zł 

3) z wolnych środków pieniężnych - 47.364,32 zł 

4) z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikających 

z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 
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zasadami wykonywania budżetu określonych w odrębnych ustawach w kwocie - 4.387.790,14 

zł. 

 

Ustala się łączną kwotę przychodów budżetu w wysokości 16.577.715,97 zł oraz łączną 

kwotę rozchodów budżetu w wysokości 47.364,32 zł zgodnie z załącznikiem Nr 3. 

 

Stan rezerw wynosi ogółem - 565.000,00 zł z czego:  

1) rezerwa ogólna na nieprzewidziane wydatki - 400.000,00 zł  

2) rezerwy celowe w wysokości - 165.000,00 zł w tym:  

a) kwota 160.000,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zadań z tytułu wydatków 

z zakresu zarządzania kryzysowego.  

b) kwota 5.000,00 zł z przeznaczeniem na granty - inicjatywy mieszkańców. 

 

Ustala się łączny limit zobowiązań:  

1) z tytułu zaciąganych pożyczek i kredytów w wysokości 4.900.000,00 zł z czego: 

na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu w kwocie - 4.900.000,00 zł  

2) sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu w kwocie - 3.000.000,00 zł  

3) kosztów obsługi z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek - 15.000,00 zł 

 

Burmistrz Drzewicy przedstawił obecnym na posiedzeniu załącznik nr 6 – inwestycyjny: 

− Wymiana wodociągu na ul. Kilińskiego w Drzewicy (dokumentacja projektowa) – 

30 000,00 zł, 

− Zmniejszono o 2 500,00 zł środki na wykonanie robót budowlanych w przepompowni 

ścieków na ul. Słowackiego w Drzewicy 

− Przebudowa drogi powiatowej nr 3109 E - ul. Żeromskiego w Drzewicy ( RZ.F.R.D ) – 

zmniejszono wydatek na to zadanie o 10 622,00 zł, 

− Remont drogi gminnej w Trzebinie – zmniejszono wydatek na to zadanie o 120 000,00 zł,   

− Rozbudowa parkingu na Osiedlu Bolesława Chrobrego - zmniejszono wydatek 

na to zadanie o 40 000, 00 zł 

− Rozbudowa parkingu na Osiedlu Mieszka I - zmniejszono wydatek na to zadanie 

o 20 000,00 zł, 

− Remont drogi gminnej w Jelni – zdejmujemy tę inwestycję z budżetu Gminy, aby środki 

przeznaczyć na budowę Żłobka. Burmistrz powiedział, że oferty na budowę żłobka 

przekroczyły planowany budżet dlatego należało znaleźć środki na jego pokrycie. 

− Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego socjalnego wraz z niezbędna 

infrastrukturą techniczną – do tego zadania dodajemy 19 850,00 zł, 

− Opracowanie planu ogólnego dla Gminy Drzewica - zmniejszono wydatek na to zadanie 

o 20 000,00 zł 

− Budowa i przebudowa chodników przy budynku OSP w Trzebinie - zmniejszono wydatek 

na to zadanie o 1 000,00 zł, 

− Budowa boiska przy szkole Podstawowej Drzewica - zmniejszono wydatek na to zadanie 

o 392 000,00 zł, aby przeznaczyć te środki na budowę Żłobka. Burmistrz podkreślił, że 

to zadanie będzie zrealizowane po uzyskaniu dofinasowania w ramach Programu 

Rewitalizacji. 

− Utworzenie 38 nowych miejsc opieki Maluch + 2022-2029 w Żłobku "Wesołe Smyki" 

w Drzewicy przy ul Stawowej 58 – po zdjęciu dwóch zadań z budżetu i dołożeniu 

200 000,00 zł, w tym roku na budowę Żłobka, Gmina przeznaczy 850 000,00 zł. Cała 

inwestycja to koszt ponad 7 milionów złotych, do realizacji w cyklu dwuletnim.  
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− Budowa obiektów sportowych przy Orliku (opracowanie dokumentacji projektowej)- 

zmniejszono wydatek na to zadanie o 40 000,00 zł, decyzja jest wynikiem spotkania 

z Panem Starostą, który pokryje część kosztów tego zadania.  

− Budowa budynków o funkcji sportowej, kulturalnej i turystycznej na terenie Gminy 

Drzewica (Idzikowice, Świerczyna i Radzice) - zmniejszono wydatek na to zadanie 

o 150 000,00 zł, 

− Zakup kosiarki samojezdnej dla MGKS - zmniejszono wydatek na to zadanie 

o 4 500,00 zł, 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnej Annie Kumur. 

Radna Anna Rogulska zapytała Burmistrza Drzewicy czy po zdjęciu z budżetu zadania 

pn. „Remont drogi gminnej w Jelni” na rzecz budowy Żłobka, remont drogi w Jelni będzie 

uwzględniony w budżecie na rok 2025? 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Burmistrzowi Drzewicy. 

Burmistrz odpowiedział, że wszystko się okaże w najbliższych miesiącach przy okazji 

tworzenia przez radnych budżetu na rok 2025. Burmistrz podkreślił, że Starosta Opoczyński 

zaproponował, aby wykonać remont drogi powiatowej Krzczonów-Jelnia, co oznacza, że 

okręg wyborczy radnej Anny Rogulskiej nie pozostaje bez żadnych inwestycji.  

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Wiktorowicz  

- Irena Jóźwicka 

- Janusz Reszelewski 

- Anna Rogulska 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Drzewica na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Anna Rogulska, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

 

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę nr III/28/2024 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Drzewica na rok 2024. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Skarbik Gminy – Irenie Jóźwickiej. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 
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określa imiennie inkasentów, którymi w Gminie Drzewica są sołtysi oraz  określa wysokość 

za inkaso. Obowiązkiem Rady Miejskiej jest uchwalenie niniejszej uchwały. Wynagrodzenie 

za inkaso ustalano w wysokości 10 % od zebranych podatków, czyli bez zmian w porównaniu 

z rokiem ubiegłym. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu obecnemu na sali sołtysowi, który optuje 

za zwiększeniem wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Burmistrzowi Drzewicy, który w odpowiedzi wyraził 

zdanie, że takie decyzje podejmą radni na komisjach, po uwzględnieniu możliwości 

finansowych Gminy.  

 

Ze względu na brak uwag, Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie projektu uchwały 

Wiceprzewodniczącą Joanne Popis.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Wiktorowicz  

- Irena Jóźwicka 

- Janusz Reszelewski 

- Joanna Popis 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Anna Rogulska, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

 

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę nr III/29/2024 

w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów 

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru 

opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów 

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso określa, imiennie inkasentów oraz wysokość 

wynagrodzenia za pobrane opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Inkasentami 

jak przy poprzedniej uchwalę są sołtysi i wysokość wynagrodzenia za inkaso również wynosi 

10%. 
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Przewodnicząca poprosiła o odczytanie projektu uchwały Wiceprzewodniczącego Rady – 

Pawła Małka.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Paweł Małek 

- Dorota Wiktorowicz 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Anna Rogulska, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

 

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę nr III/30/2024 

w sprawie zarządzenia poboru opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej na własność Gminy Drzewica. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu – Monice Podogrockiej Kierownikowi Referatu 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami.  

Kierownik Monika Podogrocka poinformowała, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej niezabudowanej na własność Gminy 

Drzewica określa sposób nabycia działki przez Gminę Drzewica.  

Nieruchomość gruntowa niezabudowana oznaczona nr działki 917/3 ark. 8 

o powierzchni 0,0140 ha położona w miejscowości Dąbrówka za zgodą właścicieli została 

zajęta pod drogę. Wymieniona wyżej działka nr 917/3 ark. 8 o powierzchni 0,0140 ha 

znajduje się w bezpośrednim sąsiedztwie drogi gminnej oznaczonej jako działka nr 917/2 

ark. 8. Szczegółowe położenie ukazuje wydruk z Systemu Informacji Przestrzennej Gminy 

Drzewica stanowiący załącznik do uchwały.  

Nabycie w/w działki jest niezbędne w celu włączenia działki do drogi gminnej, 

tj. ul. Szkolnej Nr 3109E zatwierdzonej Uchwałą Nr XXXV/246/2014 Rady Gminy i Miasta 

w Drzewicy z dnia 18 marca 2014 roku.  

Powierzchnia i numeracja działki nr 917/1 o pow. 0,65ha zawarta w Uchwale 

Nr XXXV/246/2014 Rady Gminy i Miasta w Drzewicy z dnia 18 marca 2014 roku uległa 

zmianie na skutek podziału na działki nr 917/2 o pow. 0,64 ha i 917/3 o pow. 0,0140 ha 

przeprowadzonego w 2013 roku i zatwierdzonego Postanowieniem Sądu nr INs 410/12 z dnia 

28.11.2013.  

Nabycie następuje do gminnego zasobu nieruchomości co zapewni właściwe 

sprawowanie zarządu nad tą drogą w rozumieniu przepisów ustawy o drogach publicznych 
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oraz celu wynikającego z art. 7 ust. 1 pkt 2 ustawy o samorządzie gminnym. Nabycie 

własności przedmiotowej nieruchomości dokonane zostanie w drodze umowy darowizny 

w związku z powyższym, za nieodpłatne przeniesienie prawa własności ww. nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej celowe jest poniesienie kosztów związanych z wykonaniem 

operatu szacunkowego oraz zawarciem aktu notarialnego. Wartość nieruchomości została 

określona na podstawie art. 67 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce 

nieruchomościami. Zgodnie ze sporządzonym operatem szacunkowym z określenia wartości 

nieruchomości wartość rynkowa nieruchomości wraz z naniesieniami budowlanymi (asfalt) 

wynosi 52 045 zł. 

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 9 lit a ustawy z dnia 8 marca o samorządzie gminnym 

do wyłącznej właściwości rady gminy należy m.in. podejmowanie uchwał w sprawach 

majątkowych, przekraczających zakres zwykłego zarządu, w tym nieodpłatne nabywanie 

nieruchomości. Nabycie przedmiotowej nieruchomości umożliwi zaspokojenie zbiorowych 

potrzeb. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Monika Podogrocka 

- Dorota Wiktorowicz 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej na własność Gminy Drzewica. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Anna Rogulska, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

 

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę nr III/31/2024 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

na własność Gminy Drzewica. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego w sprawie powołania Związku Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Tomaszów Mazowiecki - Opoczno. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Głównemu Specjaliście Referatu Funduszy 

Zewnętrznych, Rozwoju Lokalnego i Promocji – Beacie Wołonkiewicz. 

Beata Wołonkiewicz powiedziała, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie powołania Związku Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Tomaszów Mazowiecki – 

Opoczno dotyczy zawarcia porozumienia z gminami, które tworzą tzw. Miejski Obszar 

Funkcjonalny Tomaszów Mazowiecki – Opoczno. Na mocy zawartego porozumienia z 
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gminami, zostanie powołany Związek Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (ZIT). 

Celem ZIT jest współpraca pomiędzy gminami, polegająca na realizacji przedsięwzięć 

zintegrowanych, współfinansowanych z funduszy unijnych. Lider ZIT podpisze porozumienie 

z województwem łódzkim jako instytucją zarządzającą programem regionalnym Fundusze 

Europejskie dla Łódzkiego. Dzięki takim następstwom, Gmina Drzewica jako członek ZIT, 

uzyska możliwość pozyskania środków unijnych, zewnętrznych w trybie pozakonkursowym. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła, Wiceprzewodniczącego Rady Pawła Małka o odczytanie 

projektu uchwały.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Wiktorowicz 

- Paweł Małek 

- Beata Wołonkiewicz 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

w sprawie powołania Związku Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego 

Obszaru Funkcjonalnego Tomaszów Mazowiecki - Opoczno. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Anna Rogulska, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

 

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę nr III/32/2024 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie 

powołania Związku Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Tomaszów Mazowiecki - Opoczno. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad 

działania Komitetu Rewitalizacji miasta Drzewica. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Głównemu Specjaliście Referatu Funduszy 

Zewnętrznych, Rozwoju Lokalnego i Promocji – Beacie Wołonkiewicz. 

Beata Wołonkiewicz powiedziała, że zgodnie z art. 7 ust. 3 ustawy z dnia 9 października 2015 

r. o rewitalizacji, zachodzi obowiązek podjęcia uchwały w sprawie określenia zasad 

wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji. Komitet Rewitalizacji 

stanowi forum współpracy i dialogu interesariuszy procesu rewitalizacji z organami Gminy 

Drzewica w sprawach dotyczących przygotowania, prowadzenia i oceny rewitalizacji oraz 

pełni funkcję opiniodawczo doradczą Burmistrza Drzewicy. W związku z planowanym 

opracowaniem i wdrażaniem Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Drzewica na lata 

2024 – 2030 rolą Komitetu Rewitalizacji jest wspieranie procesu rewitalizacji w gminie 

poprzez opiniowanie, doradzanie, a także zapewnienie czynnego udziału lokalnych środowisk 
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społecznych, gospodarczych, mieszkańców Gminy Drzewica, organizacji pozarządowych 

oraz innych grup w zaplanowanym procesie. 

Komitet Rewitalizacji miasta Drzewica, zwany dalej Komitetem pełni funkcję opiniodawczo - 

doradczą Burmistrza Drzewicy. Komitet uprawniony jest do opiniowania Gminnego 

Programu Rewitalizacji dla Gminy Drzewica na etapie opracowania, a następnie jego 

wdrażania, monitorowania i ewaluacji oraz podejmowania inicjatyw związanych z 

rewitalizacją miasta Drzewica. Komitet powołuje w drodze zarządzenia Burmistrz Drzewicy 

niezwłocznie po podjęciu przez Radę Miejską w Drzewicy uchwały w sprawie określenia 

zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji miasta Drzewica. 

W skład Komitetu wchodzi nie więcej niż 9 członków. W przypadku braku kandydatów, nie 

jest przeszkodą, aby powołać Komitet w liczbie mniejszej niż 9. Członkowie Komitetu 

Rewitalizacji powinni wykazywać się posiadaniem doświadczenia w rewitalizacji, 

działalności społecznej, gospodarczej, publicznej, partnerstwach lokalnych lub realizacji 

projektów finansowanych ze środków zewnętrznych. Formularz zgłoszeniowy kandydata 

na członka Komitetu Rewitalizacji stanowi załącznik projektu uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Wiktorowicz 

- Beata Wołonkiewicz 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji miasta Drzewica. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Anna Rogulska, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

 

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę nr III/33/2024 

w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji 

miasta Drzewica. 

 

13. Wolne wnioski, sprawy różne. 

 

W punkcie trzynastym Przewodnicząca Rady udzielała głosu według kolejności zgłoszeń: 

 

Sołtys wsi Idzikowice Roman Mastalerek: 

− złożył wniosek, aby Gmina zakupiła działkę obok Szkoły w Idzikowicach 

na poszerzenie boiska szkolnego. 

Sołtys wsi Brzustowiec Tadeusz Woźniak: 
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− zapytał na jakim etapie jest realizacja remontu drogi w stronę lasu od Starej Wsi 

w Brzustowcu oraz remont boiska szkolnego? 

− złożył wniosek, aby mieszkańcy wsi Brzustowca mogli wziąć udział w spotkaniu 

koncepcyjnym z architektem. 

Sołtys wsi Brzuza Danuta Jaciubek: 

− złożyła wniosek, aby Gmina wybudowała Świetlicę Wiejską w Brzuzie. 

Sołtys wsi Krzczonowa Bogusław Sarwa: 

− zapytał Burmistrza o sytuację dotyczącą działki w Krzczonowie, na której położona 

jest Szkoła Podstawowa? 

Radny Krzysztof Konewka: 

− złożył wniosek, na prośbę rodziców, aby przedłużyć czas pobytu dzieci w Oddziale 

Przedszkolnym w Radzicach Dużych. 

Radna Anna Kumur: 

− zgodnie z prośbą rodziców dzieci ze SP w Drzewicy i SP w Brzustowcu, radna złożyła 

wniosek, aby przedłużyć czas pracy świetlic szkolnych w tych placówkach. 

Radny Eugeniusz Wrzesień jako radny z okręgu Brzustowiec, zaprosił obecnych 

na posiedzeniu na Dożynki Gminne w Brzustowcu.  

 

Radny Krzysztof Jakubczyk: 

− Poparł wnioski złożone przez radnego Krzysztofa Konewkę oraz Annę Kumur, 

− Radny poprosił Mecenasa Gminy o przedstawienie raportu dotyczącego przebiegu 

postępowania w sprawie sprzedaży prawa użytkowania wieczystego działki nr 3/19. 

− Zapytał czy gmina zabezpieczy środki na sprzęt, którego brakuje jednostce OSP 

Radzice Duże, aby przystąpić do KSRG. 

Burmistrz Drzewicy odniósł się do zgłoszonych zapytań i wniosków: 

− Odnośnie działki w Idzikowicach - to Rada Miejska podejmuje decyzje o nabyciu lub 

zbyciu nieruchomości. Zdaniem Burmistrza kwestię zakupu tej działki na pewno należy 

rozważyć i przedyskutować.  

− Droga w Brzustowcu – głos zabrał Kierownik Jarek Bomba – powiedział, że projekt 

drogi jest gotowy. Gmina nie zwoływała konsultacji, ponieważ nie było żadnych 

kontrowersji, jest tam szeroki pas drogowy.  Kierownik  Jarek Bomba zaprosił sołtysa wsi 

Brzustowiec po sesji, aby przestudiować te dokumenty.  

− Konsultacja w sprawie dokumentacji na przebudowę świetlicy wiejskiej i OSP 

w Brzustowcu na pewno zostanie zwołana. W tym momencie  jest wyłoniony 

wykonawca. Jeśli będzie wstępna koncepcja  i zapytanie ofertowe, wtedy można się 

spodziewać konsultacji społecznych w tej materii.  

− Boiska Szkolnego w Brzustowcu Gmina Drzewica nie ma w planach w tym roku.  

− Środków zabezpieczonych w budżecie gminy na budowę świetlicy wiejskiej w Brzuzie 

jest 650 000,00 zł, natomiast całkowity koszt takiej inwestycji jest dużo większy, dlatego 

Gmina czeka na środki zewnętrzne.  

− Działka w Krzczonowie, na której zlokalizowana jest Szkołą Podstawowa. Odbyło się 

spotkanie z radnym, z właścicielem wspominanej działki i jego pełnomocnikiem. Gmina 

posiada aktualną wycenę tej nieruchomości (25 000,00 zł),  natomiast ta kwota nie 
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spełnia oczekiwań właściciela nieruchomości. Gmina czeka na stanowisko właściciela 

nieruchomości wskazujące oczekiwaną przez niego kwotę.  

− Wydłużenie pracy świetlic szkolnych - jest to kwestia do zrobienia po odpowiedniej 

analizie.  

− Włączenie jednostki OSP do KSRG jest związane z poniesieniem pewnych kosztów. 

Jednostce OSP Radzice brakuje sprzętu do ratownictwa drogowego, sprzętu 

hydraulicznego, a zakup takiego nowego sprzętu to koszt rzędu 110-130 tys. zł Burmistrz 

powiedział, że Gmina jest po wstępnych rozmowach z jedną PSP i jest możliwość 

odkupienia takiego używanego sprzętu za ok. 30 tys. zł. Niestety z praktyki widać, że taki 

sprzęt nie jest często używany a raz na parę lat należy zrobić przegląd przewodów, który 

kosztuje nie małą sumę pieniędzy.  

Głos zabrał Marian Kalużny – Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej, powiedział, 

że taki przegląd to koszt 10 tys. zł. 

 

Następnie Burmistrz odniósł się ponownie do przedstawienia kolejnego powodu, dla którego 

wyraził negatywną decyzję na przystąpienie do KSRG OSP Krzczonów. Jednostka OSP 

Krzczonów nie podpisała stosownej umowy, w której w punkcie siódmym jest mowa 

o obowiązku konsultowania z Burmistrzem oraz Skarbnikiem Gminy wszelkich zakupów 

jednostki czy darowizn na jej rzecz, które następnie powodują koszty utrzymania po stronie 

Gminy. Była mowa, o tym jakie koszty generują chociażby nieużywane sprzęty, ich 

przeglądy, ubezpieczenia. Punkt wspominanej umowy zabezpiecza Gminę przed 

generowaniem nieprzewidzianych wydatków oraz kontrolę nad racjonalnością zakupów 

jednostek OSP. 

Burmistrz wykorzystując, że jest przy głosie zaprosił  wszystkich na Dożynki Gminne do 

Brzustowca w niedzielę 25 sierpnia o godzinie 14.  

 

Mecenas Urzędu – Marek Amanowicz powiedział, że z uwagi na to, że obrady sesji 

są transmitowane w Internecie, to informacje przekazane w tej sprawie mogą zakłócić 

przebieg toczącego się jeszcze postępowania sądowego lub zostać wykorzystane przez stronę 

przeciwną. Obecnie sytuacja wygląda tak, że wpłynęła odpowiedź na pozew do kancelarii 

i Mecenas jest w trakcie przygotowywania odpowiedzi na pozew dla strony pozwanej. Termin 

rozprawy nie jest znany, Gmina czeka na jego wyznaczenie. Mecenas Urzędu dodał, że 

sprawa sądowa jest jawna i każdy kto jest zainteresowany przebiegiem postępowania, może 

być obecny na rozprawie. Informacja o przebiegu postępowania zostanie przygotowana 

po zakończonym postępowaniu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Wiktorowicz 

- Roman Mastalerek 

- Tadeusz Woźniak 

- Krzysztof Konewka 

- Anna Kumur 

- Eugeniusz Wrzesień 

- Krzysztof Jakubczyk 

- Janusz Reszelewski 

- Jarosław Bomba 

- Marek Amanowicz 
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14. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Drzewicy – Dorota Maria Wiktorowicz podziękowała 

obecnym za udział w posiedzeniu i zamknęła obrady  III Sesji Rady Miejskiej w Drzewicy IX 

kadencji. 

 

Uchwały podjęte na Sesji stanowią załącznik nr 2 do protokołu. 

Protokół wyłożony do wglądu od dnia 04 września 2024 r. 

  

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Drzewicy 

Dorota Maria Wiktorowicz 

 

Przygotował(a): Sylwia Białas  

  

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


